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Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 8 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 24 oktober 2017 

 

§ 7 Remiss av Socialdepartementets Ds 2017:39 
”Legitimation för hälso- och 
sjukvårdskuratorer” 

Remiss från kommunstyrelsen, KFKS dnr 110-1315/2017, för 

yttrande senast den 27 oktober 2017 

Dnr 1.5-802/2017  

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande  

och överlämnar det till kommunstyrelsen som sitt svar på  

remissen av Socialdepartementets Ds 2017:39      

”Legitimation för hälso- och sjukvårdskuratorer”. 

 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad.  

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2017-09-28.  

 

Kommunstyrelsen har till bl.a. äldrenämnden remitterat 

Socialdepartementets Ds 2017:39 ”Legitimation för hälso- och 

sjukvårdskuratorer” för yttrande senast den 27 oktober 2017. 

 

Riksdagen biföll i juni 2015 ett förslag att regeringen i 

budgetpropositionen för 2016 skulle avisera om att så snart som 

möjligt införa legitimation för kuratorer inom hälso-och 

sjukvården. Universitetskanslersämbetet har föreslagit att 

yrkesexamen ska benämnas hälso-och sjukvårdskuratorsexamen 

och att examen ska kunna uppnås efter fullgjord utbildning om 60 

högskolepoäng på avancerad nivå som bygger på socionom-

examen eller annan motsvarande examen.  

Det föreslås även att yrkesverksamma kuratorer under en 

övergångsperiod ska kunna få legitimation.  

 

Äldreförvaltningen ställer sig positivt till  att införa legitimation 

för kuratorer inom hälso- och sjukvård, då det kan förtydliga 

kuratorns ansvarsområde och roll i teamarbetet med övriga 

yrkeskategorier och den enskilde patienten. 

 

Yrkanden 
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Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 8 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 24 oktober 2017 

 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare samt med stöd av 

ersättaryttranden från Erik Vallström (Fi) och Alfred Askeljung 

(C) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt utan 

omröstning enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 8 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 24 oktober 2017 

 

§ 8  Remiss av ”Förstärkt gemensam 
upphandlings- och inköpsorganisation” 

Remiss från kommunstyrelsen, KFKS dnr 171-1308/2016, för 

yttrande senast den 25 oktober 2017 

Dnr 1.5-802/2017  

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande  

och överlämnar det till kommunstyrelsen som sitt svar på  

remissen av ”Förstärkt gemensam upphandlings- och  

inköpsorganisation”.  

 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad.  

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2017-09-27.  

 

Kommunstyrelsen har till bl.a. äldrenämnden remitterat 

stadsledningskontorets förslag till ”Förstärkt gemensam 

upphandlings- och inköpsorganisation” för yttrande senast den 25 

oktober 2017. 

 

Stockholms stad tillsammans med bolagskoncernen Stadshus AB 

har årliga utgifter för inköp om cirka 32 miljarder kronor.  

I kommunfullmäktiges budget 2016 beslutades att 

kommunstyrelsen, med översynen som utgångspunkt, skulle ta 

fram ett förslag till förstärkt gemensam inköps- och 

upphandlingsorganisation samt en genomförandeplan för detta.  

Stadsledningskontoret gör i ärendet bedömningen att staden har 

goda möjligheter till en ökad måluppfyllelse genom en mer aktiv 

och samordnad inköps- och upphandlingsverksamhet. Kontoret 

föreslår därför att ett arbetssätt baserat på kategoristyrning ska 

införas då detta ska ge staden förutsättningarna att omsätta 

upphandlingsprogrammet till praktisk tillämpning.  

 

Äldreförvaltningen ser positivt på förslaget med kategoristyrning 

och inrättandet av ett inköpsråd med stöd av kategorikontor. Ett 

införande enligt förslaget bör göra upphandlings- och 

inköpsorganisationen mer överblickbar samt tydliggöra roller och 


